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Emne:                                        Innspel til kommuneplanen.
 
Hei.
 
Ønskes det noe fortetting iht hytte/fritidsbolig i kommunen?
 
Er fortsatt en del areal på Fesøy i tidligere Radøy kommune, som tåler noen flere hytter. Jeg er 
selv grunneier der, og har mulighet for å lage til noen flere tomter på feks parsell 493/11.
 
Det må vel da reguleres på nytt, eller kan det søkes dispensasjon fra gammel reguleringsplan?
 
Jeg er og av den formening at hytte/fritidseiendommer bør fritas fra eiendomsskatt, da vi 
benytter lite av kommunens "fellesgoder", men legger fra oss mye penger, som kommer 
kommunen ,handelsstanden og faste innbyggere til gode.
 
mvh Ole Lerøen
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